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In de kijker: 
Ferm’Eline, een warme plek waar 
kwetsbare jongeren herademen

Kersttijd. De tijd van staakt-het-vuren, de Warmste Week en meer aandacht voor iedereen voor wie om de een of 

andere reden ‘geen plaats is in de herberg’. Feit is dat die aandacht best wel langer dan één week duurt. Duurzame 

ondersteuning is een van de pijlers waarop Dierickx Leys Private Bank haar mecenaat uitbouwt. 

CEO Filip Decruyenaere schetst even het waarom en hoe ervan, initiatiefneemster Roosmarijn Smits doet daarna 

het verhaal van Ferm’Eline, een recente nieuwkomer in de lijst van verenigingen en projecten die Dierickx Leys 

Private Bank ondersteunt. Een verhaal over hoe uit onpeilbaar verdriet een hoopvol project kan groeien.  

Goede doelen ondersteunen. Waardevolle projecten 

helpen mogelijk te maken. Het besef dat je als bedrijf 

een maatschappelijke rol vervult - en nog meer kunt 

vervullen - dringt steeds meer door. Voor Dierickx Leys 

Private Bank is VMO (Verantwoord Maatschappelijk 

Ondernemen) geen modetrend. 

Filip Decruyenaere, CEO: “Dierickx Leys Private Bank is 

ontstaan en gegroeid door sociaal bewuste mensen. 

Dat sociaal bewustzijn zit dus in ons DNA. De vereni-

gingen en projecten die we steunen, steunen we soms 

eenmalig met een gift, maar vaak ook op duurzame 

basis, over een langere termijn dus. Meestal begint 

die ondersteuning vanuit een persoonlijk contact, 

wanneer we iemand ontmoeten met een visie die ons 

aanspreekt. Ook dat (inter)menselijke aspect is typisch 

Dierickx Leys.”

Vanuit welke visie kiest u die verenigingen 
en projecten? 

“Ons motto, Visie rendeert, is op dit vlak niet letterlijk 

van toepassing. Wanneer we iets teruggeven aan de 

maatschappij, vertrekken we niet vanuit een financieel 

rendementsoogpunt. We willen er geen publiciteit voor 

terugkrijgen of andere winst genereren. Wel willen we 

vandaag meer laten zien wat we doen, ons publiek stelt 

dat op prijs. En de initiatieven die we steunen verdienen 

dat. Stuk voor stuk.”

Elk jaar wordt de lijst van ondersteunde verenigingen 

en projecten bekeken en besproken. “Niet zozeer op 

basis van formele dossiers of cijfers, de verenigingen 

die we steunen hoeven geen verantwoording af te 

leggen of resultaten te bewijzen. We kijken natuurlijk 

wel of ze het goed doen. Op de jaarlijkse bespreking 

hebben we het ook over nieuwe voorstellen die al dan 

niet toegevoegd worden aan onze mecenaatslijst.” 

Waarom is Ferm’Eline een goed doel voor 
Dierickx Leys Private Bank? 

“Dat contact kwam er door onze aandeelhouder 

Herman Hendrickx. Hij had de mama van Eline 

ontmoet en was getroffen door het verhaal van 

Ferm’Eline. Deze hoeve in de Ardense natuur zal 

tijdelijke opvang bieden aan kwetsbare jongeren en 

jongvolwassenen, met 8 slaapkamers in de boerderij 

en 2 slaapkamers in de chalet voor een 14-tal gasten, 

naast het kampeerveld met accommodatie voor een 

10-tal kampeerders.

Een project waartoe we graag - letterlijk en figuurlijk - 

ons steentje bijdragen. Zo gaat wat we uitsparen door 

geen gedrukte kaarten maar digitale eindejaarswensen 

te sturen, dit jaar naar Ferm’Eline.”
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Wat is Ferm’Eline? 

Ferm’ Eline is een inclusieve, warme, veilige en toegankelijke plaats voor kwetsbare jongeren of jong- 

volwassenen. Dit is een initiatief van Kris Moeremans en Roosmarijn Smits, de ouders die hun dochter 

Eline op haar 23ste verloren.

Wie is Eline?

Eline, de allerliefste tweelingzus en dochter, een echte vriendin, een wereldverbeteraar en een speelvogel 

met sterke ideologie. Eline leefde intens, puur, super (ge)lief(d) en ze blonk in alles uit. Eline gaf aan 

iedereen kansen en in het bijzonder aan de meest kwetsbaren.

Eline leefde zonder filter en met open geest, negeerde de grote vragen niet en ging met open vizier op 

zoek naar (soms onbestaande) antwoorden.

Voor Eline moest alles altijd goed en perfect zijn. Het besef dat de wereld verre van perfect is, was bijzonder 

moeilijk voor haar om te aanvaarden. In februari 2018 ging voor haar plots het licht uit. Een diepe depres-

sie overviel haar maar ze vocht keihard terug. Ze wilde het taboe rond psychische kwetsbaarheid doorbre-

ken. Stilaan kreeg ze haar depressie onder controle maar een paniekaanval in juni 2019 nam haar mooie 

leven af, ze was toen net 23 jaar. Eline heeft de wereld onmiskenbaar een stukje verbeterd en ze blijft velen 

inspireren. Haar grootste passie, ‘zorgen voor’, willen we verder zetten in Ferm’Eline.
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Roosmarijn Smits, Ferm’Eline vzw: 
“De natuur en de dieren geven ons kracht om door te gaan. 
Dat gevoel willen we delen met kwetsbare jongeren.”

Je hoort vaak dat er te weinig plekken zijn waar 
kwetsbare jongeren terecht kunnen. Komt dat 
doordat er steeds meer hulpbehoevende jongeren 
zijn of omdat de middelen voor voorzieningen 
gewoonweg ontoereikend zijn? 

Roosmarijn Smits: “Jammer genoeg is het een én-én-

verhaal. 18-plussers zijn juridisch meerderjarig. Als ze 

al een plek hadden in de bijzondere jeugdzorg of aan-

gepaste psychiatrie, dan komen ze na hun achttiende 

eigenlijk op straat terecht. Want voor kwetsbare 18- tot 

25-jarigen is er geen aangepaste opvang, ook niet binnen 

de volwassenenpsychiatrie.’

Zijn er meer kwetsbare jongeren dan vroeger? Voor die 

groep is een zorgeloos leven in deze turbulente tijden 

niet evident. Zoveel prikkels komen rechtstreeks via 

sociale media binnen: klimaat, oorlog, geweld, armoede. 

Voor wie psychisch kwetsbaar is, geven die prikkels 

extra angst. Dat kan ondraaglijk worden, zeker wanneer 

je opgroeit in een kwetsbaar gezin. 

De wachtlijsten bij psychologen, in de psychiatrie en in 

de jeugdzorg zijn veel te lang. Dat door een gebrek aan 

middelen. Maar ook - nog altijd - door het taboe rond 

mentale gezondheid. Wanneer je het psychisch moeilijk 

hebt, heerst vaak het gevoel dat je zwak bent, maar 

ook dat je daar zelf iets aan kunt doen. Dat is niet zo. 

Hoogsensitieve jongeren zijn vaak sterke 

persoonlijkheden. Maar hulp vragen wordt nog altijd 

niet als een teken van kracht gezien. En als je dan het 

taboe doorbreekt en de stap naar de hulpverlening zet, 

bots je op de wachtlijsten. Zelfs in de jeugdzorg en in 

acute situaties moeten jongeren tijdelijk opgevangen 

worden bij de politie of in ziekenhuizen waar ze niet de 

gepaste zorg kunnen krijgen.” 

Hoe kan een rustige boerderij met dieren in de 
Ardense natuur helend werken?

Roosmarijn: “We hebben zelf met ons gezin heling 

gevonden in de prachtige natuur hier. Als je je kind 

verliest, zijn het intense gemis en het verdriet bijna 

ondraaglijk. Maar door de schoonheid van de natuur 

en het contact met dieren, vinden we hier rust en 

kracht om toch verder te gaan. Dat gevoel willen we 

delen met kwetsbare jongeren. Het was trouwens ook 

de passie van onze dochter Eline om te zorgen voor 

de meest kwetsbaren. Haar idealen zetten we verder in 

Ferm’Eline.”

Hoogsensitieve jongeren 
zijn vaak sterke 
persoonlijkheden. “ ”
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Hoe verloopt het project Ferm’Eline eigenlijk? 

“De boerderij met het terrein hebben we eind 2022 

aangekocht en geschonken aan de vzw. Sinds het 

voorjaar van 2023 zijn we vooral bezig met afbraak- 

werken. Het terrein biedt heel wat mogelijkheden. 

Sinds mei kwamen hier dus al jongeren kamperen, 

met een chalet en de schuur als voorlopige shelter. 

De eerste jongeren en hun begeleiders reageerden al 

enthousiast! Vanaf april 2024 kan er weer gekampeerd 

worden. In 2024 willen we ook het sanitair blok plus 

verwarming en elektriciteit voor de boerderij klaar 

krijgen. In 2025 is de leefruimte in de vroegere koeien-

stallen aan de beurt, daarna acht slaapkamers en de 

schuur die we als grote shelter en ontspanningsruimte 

willen inrichten. 

We hebben zeker nog drie jaar werk voor de boeg. 

Daarvoor hebben we veel geld nodig. We kijken dan 

ook uit naar enkele grote sponsors. Hoewel elke gift 

meer dan welkom is! Want het is een gift waarmee je 

letterlijk een steentje (of meer) bijdraagt aan onze 

werking op lange termijn, voor de volgende 20, 30 jaar. 

Van zodra we goed geïnstalleerd zijn, zullen we zelf- 

bedruipend zijn, want het verblijf regelen we recht-

streeks met de zorginstellingen (aan kostprijs) en 

vooral: alles draait op onbezoldigd vrijwilligerswerk.”

Wie werkt mee in Ferm’Eline? 

“Zoals gezegd werken we uitsluitend met vrijwilligers. 

Eerst en vooral is dat een bestuur met mensen uit de 

geestelijke gezondheidszorg, de juridische sector, het 

onderwijs, de ondernemers- en bedrijfswereld en vooral 

ook de natuur en het buitenleven. Daarnaast is er ons 

netwerk van lokale partners met o.a. de Bergerie de la 

Grande Fange en het biologische tuinbouwbedrijf Safran 

Ardennais Cosmétiques. Ten slotte zijn er natuurlijk 

ook onze vele én enthousiaste vrijwilligers. Sinds deze 

zomer hebben ook medewerkers uit het bedrijfsleven 

(KPMG Foundation, 8Advisory) als teamactiviteit de 

handen uit de mouwen gestoken bij de afbraak en in 

de tuin.” 

Hoe komen jullie aan de nodige middelen?

“Aangezien we zelf geen zorginstelling zijn, kunnen we 

ook niet op subsidies rekenen. We zijn dus aangewezen 

op giften. Bij de fondsenwerving ervaren we vaak dat 

bedrijven en serviceclubs onze werking willen onder-

steunen, maar niet de renovatie van de boerderij zelf. 

Waarom is ons niet duidelijk. De boerderij is ingebracht 

in de vzw en kan nooit terugkeren naar de schenkers. 

Onze activiteiten voor de jongeren zelf zijn gratis. Ons 

netwerk van lokale partners biedt activiteiten aan als 

zinvolle/zingevende dagbesteding in de natuur en het 

buitenleven. Allemaal heel transparant dus. Het verblijf 

zelf regelen we met de instellingen, aan kostprijs. 

In 2024 gaan we minstens 200 jongeren en 80 bege-

leiders ontvangen op de Ferm’Eline. Dat aantal gaat 

met de tijd, en naarmate we met andere voorzieningen 

samenwerken, alleen maar toenemen. Op een termijn 

van 10 jaar spreken we over ruim 2000 jongeren. Toch 

wel de moeite waard om dat mogelijk te maken.” 

Elke gift, hoe klein ook, is meer dan welkom.

Giften vanaf € 40 per jaar aan de Stichting geven 

aanleiding tot een belastingvermindering van 

45% op het werkelijk gestorte bedrag (artikel 

145/33 WIB). Stort daarvoor op de projectre-

kening van de vzw Ferm’Eline, beheerd bij de 

Koning Boudewijnstichting, op rekening van 

BE10 0000 0000 0404 – BIC: BPOTBEB1 van de 

Koning Boudewijnstichting met gestructureerde 

mededeling 623/3815/00002, of doneer via deze 

link.

https://donate.kbs-frb.be/actions/PRA-Ferm-Eline
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Dierickxleys.be, een schat 
aan informatie voor de 
(aandelen)belegger

Voor beleggers biedt de website van Dierickx Leys Private Bank heel veel nuttige informatie. Zowel voor wie in 

obligaties, fondsen als aandelen belegt. In dit artikel gaan we op de laatste categorie wat nader in.

Via https://www.dierickxleys.be/nl/studies vinden beleggers de studies van de aandelen die door onze analisten 

worden opgevolgd.

Standaard staan de namen alfabetisch gerangschikt, maar wie wil weten welke studies laatst bijgewerkt zijn, 

sorteert op datum. Sorteren kan ook per soort advies (kopen-houden-verkopen), per sector en ook op de sterren.

Werner Wuyts
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Door op de naam van een aandeel te klikken, ontvouwt 

zich een uitgebreide studie van het gekozen aandeel.

In elk van de studies geeft de betrokken analist:

• zijn advies over het bedrijf

• een korte beschrijving van de activiteiten van het 

bedrijf en zijn inschatting over de waarde van 

het bedrijf

• een opinie over de laatst gepubliceerde resultaten 

• een SWOT-analyse, die de zwaktes, sterktes, 

opportuniteiten en bedreigingen van de 

onderneming op een rij zet

In de conclusie geeft de analist een beknopt overzicht 

van zijn argumenten die zijn advies ondersteunen.

Koop-, houden- en verkoopzone

De studies op de site van Dierickx Leys Private Bank 

onderscheiden zich door de aanduiding van een koop-, 

houden- en verkoopzone. Afgezet tegen de huidige 

koers krijgt de (potentiële) belegger er een idee van of 

het advies in de nabije toekomst aan herziening toe 

is als gevolg van de recente koersbeweging van het 

betrokken aandeel.
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Indicatoren

De indicatoren geven op overzichtelijke wijze meer 

informatie over het type van aandeel. 

• De groei-indicator geeft aan of het betrokken bedrijf 

al dan niet sterk groeit. 

• De stabiliteitsindicator geeft informatie over de 

stevigheid van de balans, de terugbetalings- 

capaciteit van de onderneming en de rendabiliteit. 

• De waarderingsparameter geeft aan of het aandeel 

goedkoop of duur gewaardeerd is.

Kwaliteitsparameter

De kwaliteitsparameter is veruit de belangrijkste. 

Hij geeft de inschatting van de analist met betrekking 

tot  over de kwaliteit van het bedrijf weer. Dat heeft 

betrekking op een reeks parameters die bepalen of een 

bedrijf de competenties heeft om doorheen cycli markt- 

bepalend te blijven.

En dit alles voor meer dan tachtig bedrijven! Een schat 

aan informatie voor elke belegger die kiest voor een 

aandelenportefeuille met individuele lijnen.

Interesse? Kijk dan snel op 

https://www.dierickxleys.be/nl/studies.

De studies op de site van 
Dierickx Leys Private Bank 
onderscheiden zich door 
de aanduiding van een koop-, 
houden- en verkoopzone.

“
”
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Dominique De Schutter 

Je effectenportefeuille 
schenken aan je kinderen: 
hoe pak je dat aan?

Successieplanning was vroeger moeilijk bespreekbaar. Maar dat verandert, merkt Dominique De Schutter. Als Tax & 

Legal Advisor bij Dierickx Leys Private Bank geeft ze cliënten raad over hoe ze hun vermogen kunnen doorgeven aan hun 

naasten. “Successieplanning is geen fijn onderwerp. Maar het is enorm belangrijk en het kan veel problemen voorkomen. 

Dat begrijpen onze cliënten steeds beter”, zegt ze.

Dierickx Leys Private Bank adviseert haar cliënten over het beheer van hun roerend vermogen, vaak een effecten- 

portefeuille. Schenkingen spelen daarin een grote rol. Enkele veelgestelde vragen op een rijtje.

1. Kan ik voorwaarden koppelen aan mijn schenking?

Ja, dat wordt vaak gedaan. “Je kan bijvoorbeeld vrucht- 

gebruik houden zolang je leeft. Bij een effectenportefeuille 

betekent dat dat je die als schenker zelf blijft beheren en 

de vruchten (dat zijn de interesten en de dividenden) 

ontvangt”, legt De Schutter uit. Ouders koppelen een gift 

soms ook aan de voorwaarde om het geld buiten de 

huwelijksgemeenschap van hun kind te houden. “Ze 

willen vaak dat hun gift eigen vermogen van de kinderen 

blijft”, klinkt het. “Er zijn heel wat verschillende voorwaarden 

mogelijk. Wat de ideale formule is, hangt af van de 

concrete situatie”, aldus De Schutter. Het is dus belangrijk 

op voorhand je wensen goed door te spreken met je 

adviseur.

2. Kan ik schenken zonder dat de begiftigde dat weet?

Dat kan niet. “We krijgen die vraag regelmatig. Ouders 

willen dat hun kinderen leren werken voor hun geld, niet 

dat ze al beginnen inschatten wat de erfenis zal zijn. Maar 

een schenking is een contract. De ontvangende partij 

moet die formeel aanvaarden”, vertelt De Schutter.

3. Kan ik op een schenking terugkomen?

Gegeven is gegeven: dat is de algemene regel. Een schen-

king kan je doorgaans niet terugdraaien. Toch zijn er enkele 

uitzonderingen. “Een schenking tussen echtgenoten 

kan altijd herroepen worden, zelfs als de begunstigde 

partner al overleden is. Daardoor is het een ideaal instru-

ment voor successieplanning”, legt De Schutter uit. Ook 

als de ontvangende partij zich niet houdt aan de voor-

waarden, kan de schenker de gift terugeisen. Dat moet via 

de rechtbank gebeuren. Overlijdt de begiftigde eerder dan 

de schenker, dan kan voorzien worden dat de schenking 

zonder kosten terugvloeit.

4. Kan ik mijn kind onterven door alles aan een ander 

kind te schenken?

Het erfrecht is duidelijk: minstens de helft van je 

vermogen is voorbehouden voor de kinderen, waarbij elk 

kind een gelijk deel van die helft moet krijgen. Over de 

andere helft kan je vrij beslissen, en er dus voor kiezen 

om die aan één kind te geven als extra. Maar je kan ook 

bij leven al een groot deel wegschenken. “Tijdens je leven 

schenk je wat je wil aan wie je wil. Je kan dus alles naar 

één kind laten gaan”, licht De Schutter toe. Kinderen die 

zich daardoor benadeeld voelen, kunnen na het overlijden 

wel naar de rechtbank stappen om hun deel op te eisen. 

Om familieruzies na je overlijden te vermijden, kan je 

beter het voorbehouden deel van de kinderen respecteren.



5. Ik wil wel schenken, maar ook genoeg overhouden 

voor mijn levensonderhoud. Hoe pak ik dat aan?

Het is niet eenvoudig om in te schatten hoeveel geld je 

zelf nog nodig hebt. “We hebben daar geen vuistregel 

voor. Iedereen heeft zijn eigen levensstijl en uitgaven- 

patroon. Je kan ook een voorwaarde van levensonderhoud 

aan je schenking koppelen. Stel dat blijkt dat je te veel ge-

schonken hebt – wat we absoluut proberen te vermijden 

– dan moeten de kinderen een deel gebruiken om hun 

ouders te onderhouden”, zegt De Schutter. Er kunnen ook 

andere voorwaarden aan de schenking worden 

toegevoegd om de schenker voldoende comfort te bieden.

6. Kan ik gratis schenken?

Dat kan. “Roerende goederen zoals een effecten- 

portefeuille kan je schenken aan 0 procent. Maar voor 

Vlaanderen is het zo dat er wel successierechten betaald 

moeten worden als de schenker binnen de drie jaar over-

lijdt. Laat je de bankgift registreren, dan betaal je 

3 procent en hoef je geen rekening te houden met die 

driejaarstermijn”, weet De Schutter. Laat je goed 

informeren, want deze risicotermijn verschilt per gewest.

7. Hoe verloopt een bankgift?

Een bankgift is meer dan een overschrijving. Je moet ze 

ook documenteren. “Het start met een aangetekende 

intentiebrief van de schenkers aan de begiftigden, waarin 

omschreven wordt wat er geschonken wordt en aan welke 

voorwaarden. Daarna volgt de effectieve overschrijving. 

Ten slotte wordt er een bewijsdocument van de gift op-

gemaakt, een contract tussen de twee partijen. Optioneel 

kan je daarna de gift registreren en de schenkbelasting 

betalen”, zegt De Schutter.
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8. Mag ik geld schenken voor nieuwjaar 

of verjaardagen?

Gelegenheidsgeschenken worden niet belast en er ligt 

geen wettelijke bovengrens vast. “Algemeen hanteert men 

de regel dat je per jaar één procent van je vermogen op 

die manier mag wegschenken, verdeeld over alle begun-

stigden. Dat hoeft niet via een envelopje, het mag ook 

overgeschreven worden. Zet dan wel ‘gelukkige verjaardag’ 

of ‘gelukkig nieuwjaar’ in de mededeling. En gebruik je 

gezond verstand: overdrijf niet”, geeft De Schutter nog 

mee als tip.

Successieplanning is geen fijn onderwerp. Maar het 

is enorm belangrijk en het kan veel problemen 

voorkomen. Dat begrijpen onze cliënten steeds beter.

Dierickx Leys Private Bank adviseert haar cliënten over 

het beheer van hun roerend vermogen, vaak een 

effectenportefeuille. Schenkingen spelen daarin een 

grote rol.

Meer weten? Download hier onze brochure 

Successieplanning. https://info.dierickxleys.be/nl/ 

download-dossier-successieplanning

Deze partner content is ook terug te vinden op 

www.tijd.be.

Successieplanning is geen fijn 
onderwerp. Maar het is enorm 
belangrijk en het kan veel
problemen voorkomen.

“
”
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Bedrijfsnieuws

Bij Dierickx Leys Private Bank geloven we dat niet enkel visie van essentieel belang is, maar ook onze medewerkers. 

De kennis en expertise van elk van onze medewerkers is een belangrijke troef van de bank. Tenslotte zijn ze het 

‘grootste kapitaal’ van onze bank.

De afgelopen maanden konden we weer een aantal nieuwe collega’s verwelkomen in onze groeiende familie. 

We zijn ervan overtuigd dat de verschillende achtergronden en ervaringen van onze nieuwe collega’s onze organisatie 

nog sterker zullen maken.

Ze stellen zich kort even voor:

Britte Bierinckx

Britte vervoegde het Compliance team bij Dierickx Leys 

Private Bank in juli.

Ze stelt zich graag even voor: “Ik ben 26 jaar en woon 

in Wiekevorst, bij Heist-op/den-Berg. Ik heb een 

professionele bachelor in Rechtspraktijk behaald aan de 

Artesis Plantijn Hogeschool te Antwerpen, waarna ik 

mijn Master in de Rechten heb behaald aan de Vrije 

Universiteit Brussel. Hierna ben ik mijn professionele 

carrière gestart bij Deloitte België, waar ik binnen het 

Risk Advisory team verantwoordelijk was voor GDPR 

compliance en implementatie op mijn projecten. Door 

te werken voor verschillende klanten binnen de financiële 

sector, werd mijn interesse voor compliance binnen deze 

wereld meer en meer geprikkeld. 

Het is voor mij dan ook een mooie volgende stap in mijn 

carrière om bij Dierickx Leys Private Bank te mogen 

starten in het Compliance team.”

Raf Dekeersmaeker

Raf startte in oktober als Senior Adviseur in het kantoor 

Mortsel.

“Ik ben Raf, 53 jaar, en woon samen met mijn echtgenote 

Betty in het landelijke Ruisbroek, bij Puurs-Sint-Amands. 

Professioneel heb ik de voorbije 32 jaar bij KBC Bank 

gewerkt in verschillende functies binnen vermogens- 

opbouw, waarvan de laatste jaren als relatiebeheerder 

binnen Private Banking. Cliënten begeleiden in hun 

vermogensopbouw en -overdracht heeft dan ook altijd 

mijn focus gehad. Het beeld dat ik vooraf had van 

Dierickx Leys Private Bank als uiterst professionele 

vermogensbeheerder met een duidelijke visie bleek meer 

dan terecht en overtuigde me om begin oktober de stap 

te zetten. 

Ik wil de collega’s uitdrukkelijk danken voor de warme en 

hartelijke ontvangst die ze me bezorgden, en kijk dan ook 

enorm naar de samenwerking uit!”



De beleggingsinstrumenten vermeld in deze publicatie zijn niet geschikt voor alle beleggers. Er dient rekening gehouden te worden met de doelstellingen, financiële draagkracht, 
kennis, ervaring en risicokenmerken van de belegger. De Bank verstrekt langs deze weg geen persoonlijk beleggingsadvies. De Bank is niet verantwoordelijk voor enige schade die uit 
deze adviezen zou voortvloeien. Meer informatie over de selectie en beoordelingsmethodes van hoger vermelde effecten en de onafhankelijkheid van het onderzoek ervan vindt u op 
dierickxleys.be in de rubriek beleggingsadvies. De vermelde historische resultaten en prognoses zijn geen betrouwbare indicator voor toekomstige resultaten. De vermelde opinies 
kunnen in de toekomst wijzigen. ‘Dierickx Leys Journal’ is een trimestriële uitgave van Dierickx Leys Private Bank, Kasteelpleinstraat 44-46, BE-2000 Antwerpen tel: +32 3 241 09 99. 
De redactie wordt verzorgd door Geert Campaert, Willem De Meulenaer, Dominique De Schutter, Jonathan Mertens, Ethel Puncher, Sven Sterckx, Jasper Thysens en Werner Wuyts.
Overname uit deze publicatie is toegelaten mits bronvermelding. 

Hannelore Geeraerts

“Mijn naam is Hannelore Geeraerts en sinds december 

maak ik deel uit van het Marketing team bij Dierickx Leys 

Private Bank. Ik ben 39 jaar en getrouwd met Jip. In mijn 

vrije tijd vind ik het heerlijk om me uit te sloven in de 

keuken en gastvrouw te spelen voor vrienden en familie. 

Na mijn studies verhuisde ik naar San Francisco waar 

ik aan de slag ging als freelance marketeer. Die carrière 

bracht me tot in Dublin, Londen en New York. Toen ik 

terug naar Antwerpen verhuisde, heb ik de sprong 

gewaagd en mijn eigen bedrijf opgericht. Maar negen 

maanden geleden werd ik voor het eerst mama en dat 

was het sein voor een nieuwe professionele uitdaging.  

Die heb ik gevonden bij Dierickx Leys Private Bank.

Ik heb ontzettend veel zin om dit nieuwe avontuur aan te 

gaan. Wie weet kom ik u binnenkort wel tegen op een van 

onze leuke events!”

Miche Leniere

Miche startte in oktober als HR manager bij Dierickx Leys 

Private Bank.

Een korte persoonlijke blik op “Wie is Miche?”: gehuwde 

vrouw, mama van twee fijne kinderen - een dochter 

(16 jaar) en een zoon (14 jaar) - en wonende te Westerlo.

“In mijn vrije tijd probeer ik te ontspannen door enerzijds 

te sporten en anderzijds door lekker te gaan eten met 

vrienden en met een goed glas wijn.

Mijn professionele carrière: 

Na mijn studies ben ik direct terechtgekomen in de 

HR-wereld en rolde ik spontaan in nieuwe opportuniteiten;

startend bij Combori en na 1 jaar richting CP Ships. Daar 

heeft SD Worx me een job aangeboden als HR consultant. 

5 jaar heb ik voor SD Worx bij diverse bedrijven gewerkt 

waaronder KBC Securities te Brussel die op zoek was naar 

een HR Manager. 11 jaar heb ik zeer graag voor de beurs- 

vennootschap gewerkt. Daarna ben ik terechtgekomen bij 

Tormans waar ik gestart ben als HR Manager en finaal 

4,5 jaar de functie van General Manager heb uitgeoefend.

De aangename gesprekken met de directie van Dierickx 

Leys Private Bank en Wendy in combinatie met de mooie 

uitdaging, de visie, … hebben me terug de stap doen 

zetten naar HR. HR zit in mijn DNA en door mijn 

ervaringen besef ik zeer goed dat het belangrijkste 

kapitaal van een bedrijf het ‘Human Capital’ is.

De warmte die ik de eerste week ervaren heb in het 

familiale kader geven me enorm veel zin om er SAMEN 

met jullie iets moois van te maken. Alvast bedankt voor 

de fijne ontvangst!”

Camille Willaert

Camille versterkt sinds december het team in kantoor 

Kortrijk.

Camille is 23 jaar en afkomstig uit het West-Vlaamse 

Passendale. Recent volmaakte ze haar master 

Toegepaste Economische Wetenschappen aan de 

Universiteit Gent. Ze kijkt er dan ook zeer naar uit om 

haar eerste werkervaring binnen Dierickx Leys Private 

Bank te mogen aanvatten.

“Ik wil alvast mijn collega’s bedanken voor de warme 

ontvangst de voorbije weken en kijk uit naar deze 

boeiende en leerrijke ervaring.”


